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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Továbbra sem emelkedik a gyermekvállalási kedv, 
tovább fogy a magyar…" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Bizonyára Ön előtt is ismert, hogy a Központi Statisztikai Hivatal a mai napon közzétette a 2019. 
január–november időszakra vonatkozó gyorstájékoztatóját a „népmozgalom” adataira vonatkozólag.

A jelentésben döbbenetes megállapításokat olvashatunk:

A vizsgált időszakban „81 341 gyermek jött világra, ami 1274-gyel, 1,5%-kal elmaradt a 2018. 
január–novemberi születésszámtól.” „Az élveszületések száma nagyobb mértékben mérséklődött, 
mint a halálozásoké, ennek következtében a természetes fogyás a 2018 első tizenegy havi 36 282-vel
szemben 36 623 fő volt, ami 0,9%-os növekedést jelent.”

A fenti tények – mindannyiunk legnagyobb sajnálatára - messzemenőleg alátámasztják, hogy a 
kormány demográfiai programja távolról sem váltotta be a hozzáfűzött reményeket.

A fentiek alapján kérdezem, várható-e, hogy a kormány miben látja az eddig megtett intézkedések 
sikertelenségének okát? Szembenéznek-e őszintén a tényekkel?

Várható-e olyan komplex intézkedéscsomag kialakítása, amely valóban hat a gyermekvállalási kedv
emelkedésére?

Várom megtisztelő válaszát!

Jakab Péter


